
 
Vuoden 2024 talousarviomuutos / sivistyslautakunta 
 
SIVLA 11.12.2024 § 85  
  
 

Tämän hetken tilanteen perusteella varhaiskasvatuksen vuoden 2024 
talousarvio on ylittymässä arviolta 130 000 €. Ylityksen on saanut 
aikaan uudet lapsiryhmät, jotka on perustettu elokuussa 2023 ja 2024. 
Uusiin ryhmiin on palkattu varhaiskasvatuslain mukainen henkilöstö. 
Palkkojen määrärahaylitys perustuu lakisääteisen henkilöstön 
palkkaamiseen. Lisäksi varhaiskasvatuksen menoja kasvattaa kesken 
talousarviovuotta tullut varhaiskasvatuksen ostopalvelu ja vanhasta 
asiakastietojärjestelmästä aiheutuneet viiden kuukauden kustannukset. 

 
Yritysvaikutusten arviointi (Kvalt 66 §, 20.12.2010): 

Vaikuttaako yritysten kilpailutilanteeseen: Kyllä/Ehkä/Ei  
Onko päätöksellä vaikutuksia yritysten määrän kehittymiseen: 
Kyllä/Ehkä/Ei 
Vaikuttaako päätös positiivisesti työpaikkojen muodostumiseen: 
Kyllä/Ehkä/Ei 
Onko palvelu mahdollista ulkoistaa: Kyllä/Ehkä/Ei 

 
Valmistelija: Sivistysjohtaja Pekka Lintonen, puh. 050 339 3675 
  Kasvatuspäällikkö Paula Laakso, puh. 050 372 2267 
  
Esittelijä:  Sivistysjohtaja 
 
Päätösehdotus: Sivistyslautakunta päättää esittää kunnanhallitukselle ja edelleen 

kunnanvaltuustolle varhaiskasvatuksen palvelualueelle 130 000 € 
määrärahalisäyksen vuoden 2024 talousarvioon. 

 
Päätös:  Päätösehdotus hyväksyttiin. 
 
 
KHALL 16.12.2024 § 213  
  
 

Sivistyslautakunta on kokouksessaan 11.12.2024 § 85 esittänyt 
kunnanhallitukselle ja edelleen valtuustolle varhaiskasvatuksen 
palvelualueelle 130 000 €:n määrärahalisäystä vuoden 2024 
talousarvioon. 
 
Vuoden 2024 viimeinen valtuuston kokous on ollut 9.12.2024, joten 
määrärahalisäystä koskevaa esitystä ei ole mahdollista saattaa 
valtuuston päätöksentekoon vuoden 2024 aikana. Tästä syystä asia 
otetaan valtuuston päätöksentekoon määrärahaylityksenä ja käsitellään 
valtuuston 31.3.2025 kokouksessa. 

 
 
Valmistelija: Hallintopäällikkö Jaana Jokikoivu-Hiukkamäki, p. 040 809 5455 
 
Esittelijä:  Kunnanjohtaja 
 



Päätösehdotus: Kunnanhallitus päättää, että varhaiskasvatuksen palvelualueen 130 000 
€:n lisämäärärahaesitys käsitellään valtuuston 31.3.2025 kokouksessa 
määrärahaylityksenä. 

 
Asian käsittely: Kasvatuspäällikkö Paula Laakso oli klo 18.06—18.30 läsnä 

kokouksessa kertomassa selvitystä lisämäärärahatarpeeseen. Hän 
poistui kokouksesta ennen päätöksentekoa. 

 
Päätös:  Kunnanhallitus hyväksyi yksimielisesti päätösehdotuksen. 
 
 
KVALT 31.03.2025 § 13    
10/02.02.00/2023    
 
 
Päätösehdotus: Kunnanhallitus esittää, että valtuusto käsittelee varhaiskasvatuksen 

lisämäärärahaesityksen määrärahaylityksenä. 
 
Päätös:  Valtuusto hyväksyi yksimielisesti päätösehdotuksen.    
 


